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PROTOKÓŁ 2/2010 

Z POSIEDZENIA RADY SPOŁECZNEJ 

GMINNEJ PRZYCHODNI ZDROWIA W RZGOWIE 

w dniu 28 października 2010r. 
 

W dniu 28 października 2010r. odbyło się posiedzenie Rady Społecznej Gminnej Przychodni 

Zdrowia w Rzgowie. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady Społecznej zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście dopisani do w/w listy.  

Nieobecny na posiedzeniu przedstawiciel Wojewody Łódzkiego w Radzie Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej GPZ w Rzgowie – Pan Alfred 

Kryger przesłał dla Rady Społecznej pismo, w którym poinformował, że zapoznał się z 

materiałami dotyczącymi posiedzenia rady planowanego na dzień 28 października 2010 r. i 

przedstawił swoje stanowisko odnośnie poszczególnych punktów porządku obrad. Pismo 

stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.   

Porządek posiedzenia: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Społecznej GPZ w Rzgowie. 

3.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmian w planie finansowym GPZ 

w Rzgowie na rok 2010. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej wykonania planu finansowego GPZ w 

Rzgowie za I półrocze 2010 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej wynajmu gabinetów lekarskich w siedzibie 

GPZ w Rzgowie dla działalności medycznej. 

6. Sprawy różne (w szczególności omówienie kontynuacji programu zdrowotnego w zakresie 

zapobiegania chorobom i urazom). 

 

Porządek obrad w przedstawionym kształcie został przyjęty bez zmian. 

Pani Burmistrz po sprawdzeniu listy obecności i powitaniu gości otworzyła posiedzenie Rady 

Społecznej. 

 

Ad.2 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przedstawiony członkom Rady wraz z 

zaproszeniem, nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Protokół został przyjęty w głosowaniu 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrz. się”. Nieobecny 

podczas głosowania był Pan Alfred Kryger, który pisemnie odniósł się jednak do protokołu nie 

zgłaszając uwag. 

 

Ad.3 

Przewodnicząca Rady J. Pietrusińska poprosiła o skomentowanie zmian, które są załączone do 

projektu uchwały.  

Pani dr Solnica powiedziała o zwiększeniu przychodów. W związku z wykonaniem większej 

ilości badań profilaktycznych oraz większą sprzedażą szczepionek zaproponowała zwiększyć 

plan o 56 tys. zł. Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i przystąpiła do głosowania. 

Rada w głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrz. się” przyjęła uchwałę w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej zmian w planie finansowym GPZ w Rzgowie na rok 2010. 

Pan Kryger pisemnie również pozytywnie zaopiniował ww. uchwałę. 

 

Ad.4 

Przewodnicząca J. Pietrusińska poprosiła o przedstawienie sprawozdania, które jest 

załącznikiem do projektu uchwały.  

Dr Solnica – za I półrocze 2010 r. przychodnia osiągnęła wynik finansowy + 7 tys. 677 zł. 

przychodów. Najbardziej przekroczyliśmy zakup leków i materiałów medycznych co 

zadecydowało, że musieliśmy zwiększyć plan wydatków. Dr Solnica opowiedziała o remontach 

jakie zostały wykonane w I półroczu oraz o wniosku jaki został złożony do Rady Miejskiej w 

Rzgowie z prośbą o uwzględnienie wymiany centralnego ogrzewania wraz z kaloryferami. 
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Wszystkie przychody jakie osiągnęliśmy w I półroczu to 829 622,00 zł. z czego wydaliśmy 821 

945 zł. co daje wynik  

7 tys. 677 zł. na plusie. Na dzień 30 czerwca przychodnia miała 68 459,68 zł. zobowiązań 

krótkoterminowych.  

 

 

Pan Piotr Salski- wniósł uwagę co do późnego terminu zmiany planu 

Dr Solnica- na przyszły rok postaramy się wnieść szybciej poprawy planu     

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i przystąpiła do głosowania.  

W głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrz. się” Rada Społeczna przyjęła uchwałę w 

sprawie opinii dotyczącej wykonania planu finansowego GPZ w Rzgowie za I półrocze 

2010 r. Pan Kryger pisemnie również pozytywnie zaopiniował ww. uchwałę. 

 

Ad.5 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że wpłynęło pismo do Rady Społecznej, które jest 

załączone do projektu uchwały od Kierownika Gminnej Przychodni Zdrowia z prośbą o opinię 

dotyczące wynajmu gabinetu dla działalności medycznej  

Dr Solnica – w sprawie punktu 1 pisma, Pani dr Anna Machowicz-Pilarska zgłosiła się do  

P. Burmistrza z prośbą o umożliwienie wynajęcia gabinetu. Była przez wiele lat ordynatorem w 

szpitalu w Tuszynku na oddziale chorób płuc, teraz przeszła na emeryturę. Pani dr sama 

zawarła kontrakt z NFZ –em, także ta poradnia nie wchodzi  w skład naszej przychodni. Po 

konsultacji z P. Burmistrzem ustaliliśmy, że wynajmiemy ten gabinet. P. dr będzie 

przyjmowała 3 razy w tygodniu. Od października został przyznany kontrakt , ale w tej chwili 

jeszcze nie przyjmuje będzie mogła dopiero od 9 listopada. Dostała bardzo dużo punktów dużo 

więcej niż my na poszczególne specjalności. Złożyła wniosek do NFZ –u o przedłużenie tego 

kontraktu na rok przyszły.  

Przewodnicząca Rady przypomniała, że zgodnie z uchwałą dotyczącą sposobu wynajmowania 

pomieszczeń (według jakiej procedury) podjętej przez Radę Miejską w Rzgowie, wydanie 

opinii przez Radę Społeczną jest jednym z elementów tej procedury. Dlatego też Rada musi tą 

prośbę zaopiniować, dopiero mając opinie Rady Społecznej P. dr udaje się do Burmistrza i 

ustala stawkę czynszu za wynajem tych pomieszczeń i podpisuje umowę z osobą wynajmującą. 

Dodała, że nieruchomość jest własnością gminy, ale jest też podjęta uchwała przez Radę 

Miejską w Rzgowie, że ta nieruchomość na której znajduje się budynek przychodni jest 

przekazana w użytkowanie przychodni zdrowia.   

Zaczęto dyskusję na temat wysokości czynszu za wynajem.  

 

Następnie po kolei omówiono punkt 2 i 3 pisma, które wpłynęło do Rady Społecznej od 

Kierownika Gminnej Przychodni w Rzgowie. Pismo stanowi załącznik do projektu uchwały w 

sprawie opinii dotyczącej wynajmu gabinetów lekarskich w siedzibie GPZ w Rzgowie dla 

działalności medycznej. 

W punkcie 2 omówiono sprawę gabinetu (kabina ciszy) firmy „Logomed”, która bada słuch i 

dobiera aparaty słuchowe. Usługa jeden raz w tygodniu po trzy godziny. Dr Solnica 

powiedziała, że posiadanie takiego gabinetu ciszy jest wymagane przez NFZ do kontraktu z 

laryngologią. Dodała, że dodatkowo punktowane przez NFZ jest posiadanie kontraktu z firmą, 

która bada słuch i na miejscu dobiera aparaty słuchowe.     

W punkcie 3 omówiono sprawę gabinetu dla kardiologa dr nauk med. Grażyny Dąbrowskiej, 

która w ramach prywatnej praktyki lekarskiej udzielać będzie porad kardiologicznych chętnym 

pacjentom dwa razy w miesiącu po trzy godziny. Dr Solnica dodała, iż jest to gabinet 

prywatny.    

Pani J. Pietrusińska zasugerowała, że można by zagospodarować piętro budynku apteki na 

usługi medyczne.    

Po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrz. się” Rada przyjęła uchwałę w sprawie opinii 

dotyczącej wynajmu gabinetów lekarskich w siedzibie GPZ w Rzgowie dla działalności 

medycznej. Pan Kryger pisemnie pozytywnie ustosunkował się do propozycji uchwały. 
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Ad.6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawy realizacji programu zdrowotnego w zakresie 

zapobiegania chorobom i urazom na 2011 rok. Członkowie Rady Społecznej pozytywnie 

wypowiedzieli się odnośnie realizacji tego programu, który jest każdego roku dotowany z 

budżetu Gminy Rzgów. Podkreślono zdecydowanie potrzebę jego realizacji w 2011 r.   

Przewodnicząca Rady poruszyła temat, który pojawił się na zebraniu wiejskim, że trudno się 

czasami do dzwonić do przychodni i zamówić wizytę. Kolejna rzecz jeśli chodzi o dostęp 

windy dla niepełnosprawnych, czasami taka osoba przybędzie sama i nie ma nikogo kogo by 

mógł poprosić o włączenie tej windy.  

 

 

Dr Solnica poinformowała, że dzwonek do windy znajduje się na parterze.  

Komisja wspólnie ustaliła, iż da małą informacje na ten temat do gazetki.  

 

Wobec wyczerpania punktów porządku Przewodnicząca J. Pietrusińska podziękowała 

zebranym i o godz.13.35 zamknęła posiedzenie Rady Społecznej 

 

 

Protokołowała:     Przewodnicząca Rady Społecznej  

                                                                         GPZ w Rzgowie 

 

                                                                             Jadwiga Pietrusińska 




















